
Byråd siger ja til Tude Ådal
Byrådet har givet Tude Ådal-projektet sin endelige godkendelse. Nu bli-
ver projekt finpudset, og de sidste tilladelser skal behandles. Jordforde-
lingskommissionen har godkendt første runde af jordfordelingen. Tilba-
ge venter de sidste 30 hektar som forventes godkendt 1. juni 2016.

Efterår/vinter 2015 Forår 2016

Byrådets godkendelse
af projektet og første runde

af jordfordelingen
afsluttes

 

Udbud af rådgiveropgaven Anden runde 
af jordfordelingen

afsluttes

Udbud af anlægsopgaven Projektets anlægsfase
igangsættes

Sommer 2016 Vinter 2016 2017HVORNÅR
SKER DET

N Y H E D S B R E V  

   N R  1 2     D E C E M B E R  2 0 1 5     

På sit møde i oktober gav byrådet sit 
endelige ja til projektet. Nu er vi i gang 
med at finpudse det samtidig med, at 
vi skal have en række tilladelser i hen-
hold til blandt andet Naturbeskyttel-
sesloven og Vandløbsloven. Når de en-
kelte tilladelser bliver behandlet, er 
der mulighed for komme indsigelser og 
kommentarer, og du vil løbende kunne 
læse mere om indhold og høringsfri-
ster for de enkelte tilladelser på dels 
Slagelse Kommunes høringsportal og 
Slagelse Kommunes klageportal. 

De direkte links til portalerne er :

 
slagelse.dk/hoering  
slagelse.dk/afgoerelse

Udbud og rådgivning 
Næste skridt bliver et udbud af råd-
givningskontrakten på projektet. Vi 
forventer, at have valgt en rådgiver 
inden sommerferien næste år, og der-
efter bliver det rådgiverens opgave at 
lave udbudsmaterialet, som skal bru-
ges, når vi skal udbyde selve entre-
prenørarbejdet. Der er mange usikker-
heder i et stort projekt som Tude Ådal, 
så tidsplanen kan godt rykke sig, men 
hvis alting falder på plads, så forven-
ter vi, at vi kan begynde selve anlægs-
arbejdet i 2017.



    N Y H E D S B R E V      N U M M E R  1 2      D E C E M B E R  2 0 1 5     

-  og næsten på plads 
Jordfordelingskommissionen har nu 
godkendt den første runde af jordfor-
delingen. Tilbage venter de sidste 30 
hektar, som forventes at være god-
kendt 1. juni 2016

Størstedelen af jordomfordeling er nu 
faldet på plads og godkendt af Jord-
fordelingskommissionen. I første om-
gang har vi taget de største lodsejere, 

og nu venter cirka 30 hektar, som vi ta-

ger i anden runde. 

Så hvis du ikke er blevet kontaktet af 
Hans Fink fra Natur- og Erhvervssty-
relsen, så er det ikke fordi, vi har glemt 
dig. Hvis du ikke har fået en aftale om 
din jord endnu, så bliver du kontaktet 
af Hans Fink i løbet af første halvår 
2016. Vi forventer at afslutte den sid-
ste runde af jordfordeling 1. juni 2016.

Jordfordelingen er godkendt  
Tude Ådal - tilbage til naturen

slagelse.dk/tudeaadal

 
Her kan du følge projektet.  
Trykker du på abonnér på 
siden, får du besked, hver 
gang vi opdaterer.
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